
 

 

Lerums Bridgeklubb      Protokoll nr 3 2024/2025 

Styrelsemöte tisdag 12 november 2024 

 

Närvarande:      Ej närvarande: 

Elisabeth Svenson, ordf.     Eliza Åkeson 

Ronny Terbrant  

Birgitta Petersson 

Christina Petrelius-Larsson 

Peggy Veerman 

Johan Wihlander 

Fredric Olesen         

             

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Elisabeth Svenson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justeringsperson.  

Peggy Veerman utsågs till justeringsperson. 

3. Godkännande av dagens agenda/ ev. nya ärenden 

Agendan godkändes utan anmärkningar. 

4. Tidigare protokoll.  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

5. Ekonomisk rapport  

Den ekonomiska rapporten visar fram tills nu ett positivt resultat, vilket är 

glädjande. Det är dock värt att notera att en stor del av det positiva resultatet 

kommer ifrån de spelkuponger som givits ut i ersättning till bland annat styrelse och 

kommittéer. Kurserna som nu startat har också givit större intäkter än budgeterat, 

vilket också bidrar till det positiva resultatet. 

 

Det diskuterades också hur mycket klubben ska sponsra klubbens lag som spelar i 

olika seriespel utanför klubben. 

  



 

 

6. Lagspelet 

Lagspelet för kommande termin diskuterades. Det konstaterades bland annat att det 

är svårt att göra alla nöjda, men ett nytt förslag för lagspel till våren ska tas fram. En 

viktig målsättning med kommande lagspel är att säkerställa att matcherna spelas 

med mer jämbördigt motstånd jämfört med förra årets lagspel. 

 

Vi justerar speldag för lagspelet till tisdag kväll, ett speltillfälle per månad. Inför 

lagspelet planerar vi också genomföra ett introduktionstillfälle där taktik och 

spelstrategi för lagspel gås igenom, samt hur poängberäkningen går till. Johan och 

Fredrik tar fram ett förslag till informationsmeddelande att skicka ut till våra 

medlemmar som förklarar upplägget, samt med information om det planerade 

introduktionstillfället. 

 

Till nästa termins lagspel diskuterades också vilka möjligheter som finns att göra det 

enklare att anmäla sig till lagspelet. 

7. Kommittébridge lördag 30/11 

Detaljplanering för höstens kommittébridge gicks igenom och diskuterades. 

8. Jultävlingarna 

Planering och ansvarsfördelning för årets jultävlingar genomfördes. 

9. Nybörjarkurserna/ övningsbridge/mentorer? 

Status på nybörjarkurserna gicks igenom. Totalt deltar ca 30 personer i de kurser 

som genomförs på tisdagar och torsdagar. Övningsbridge planeras att starta upp i 

januari efter att nybörjarkurserna avslutas. 

 

Det diskuterades också möjliga upplägg på hur vi kan engagera mentorer för att 

locka nybörjare till att vilja spela mer. Denna fråga tas upp igen vid nästa 

styrelsemöte. 

10. Spel 23/12 

Det finns ett planerat speltillfälle måndag 23/12. Så länge det finns TL till det 

tillfället samt att tillräckligt många anmäler sig så får det vara kvar i kalendern. 

  



 

 

11. Distriktstillhörighet 

Frågan om klubbens distriktstillhörighet diskuterades. Det beslutades att Elisabeth 

och Peggy tar kontakt med Västergötlands BF för att boka ett möte och diskutera 

framtidsmöjligheter. 

12. KM 2025 

Datum för klubbmästerskapet 2025 bestämdes till lördag 1 mars. 

13. Nästa möte 

Nästa möte äger rum tisdag 10 december kl. 17:30 

 

 

 

 

Hedefors den 12 november 2024 

 

 

 

 

Fredric Olesen 

Sekreterare 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

   

Elisabeth Svenson   Peggy Veerman 

Ordförande    Justeringsperson   


